
  

 

 Dagsorden bestyrelsesmøde. 

Tirsdag den 26. januar kl. 16.30 – 18.30. 

 Grundet smittetrykket og de forholdsregler vi i øjeblikket tager, afholder vi mødet over TEAM – som aftalt 

på vores møde i juni starter vi de møder er afholdes virtuelt kl. 16.30. 

1. Godkendelse af referat. 

 

Referatet fra den 26. november 2020 godkendes uden bemærkninger. 

 

2. Opfølgning på elevernes trivselsundersøgelse. 

Det er på bestyrelsesmødet den 9. juni 2020 besluttet at det fælles tema vi indleder 

møderne med er ” opfølgning på elevernes trivselsundersøgelse” og at præsentationen 

sker afdelingsvis. 

 

Skoleleder Lene Hangaard deltager, og præsenterer trivselsundersøgelsen fra Højenehuset. 

 

Lene fremlagde “trivselsmåling” i Højenehuset. 

 

 

3. Økonomi: Regnskabsafslutning 2020 samt præsentation og drøftelse af budget 2021. 

Bestyrelsen har besluttet at regnskab og budgetopfølgning forelægges bestyrelsen til 

orientering på alle møder. 

Administrativ leder Annie Jellesmark deltager i behandling af punktet. 

 

Annie fremlægger årsregnskabet for 2020.   
Budget for 2021 genopfriskes. Det blev gennemgået den 26.november 2020.  
Grunden til at det vises igen, er at “mindreforbruget” fra 2020 rulles over i 2021 og 
dækker det “underskud” 2021 budgettet er lagt med. 
Vi forventer at elevtallet stiger hen mod sommerferien. Det er baggrunden for at vi tør 
budgetlægge på fremlagte måde. 
Budgettet er godkendt dd. 

 

 

4. Bestyrelsens årsberetning. 

Vi har i bestyrelsen lavet årsberetningen på forskellige måder. På mødet drøfter vi hvordan 

den skal laves denne gang. 



  

 

AJ og AS finder og sender link til sidste års video.  
 

https://www.skoletube.dk/video/5938656/12d4c57fc7991bf98685a64b524
f2dd7 
 

 

 

5. Opfølgning på ”Hjørringskolen nu og i fremtiden” 

Kort opfølgning på det igangværende arbejde. 

Der er en proces igang med de ansatte i STL ift at de skal sammenlægges med G3 og 
flyttes ind på Norgesvej.  
Vi skal i samarbejde med almenområdets skoleledere og PPR undersøge det behov der er 
for ekspertisen fra STL og hvordan det fortsat kan være i spil i kommunen. 

 

6. Hjørringskolens deltagelse i ”vidensproducerende skole” 

Bestyrelsen introduceres til mål og indhold i arbejdet med ”Vidensproducerende skole” 

V/ Kristina Toft skoleleder ADHD afdelingen. 

 

Kristina Toft fremlagde processen vi har arbejdet med ift Vidensproducerende Skoler. 
2 årigt projekt i samarbejde med andre skoler i landet og med konsulenter fra Agora. 

 

 

7. Hjørringskolens byggeri. 

Orientering om byggeriet i ADHD afdelingen, K klasserne samt på Norgesvej. 

 

Byggeriet ved ADHD afdelingen er i fuld gang - men denne gang har det ikke betydet 
genhusning. Det vurderes at sikkerheden denne gang er helt i top. 
På Norgesvej er der bygget nye garager til busserne. 
Gangen ved G3 er blevet frisket op. Hele området fremstår nu mere imødekommende og 
tiltrækkende. 
K-klassernes byggeri er også kommet i gang. Byggeriet er iværksat, da tilgangen af elever 
gennem de seneste år er øget markant. 
Der skal flyttes og genhuses en del elever, men det ser ud til at være faldet på plads.  

 

 

8. Suppleringsvalg til Hjørringskolen bestyrelse 

https://www.skoletube.dk/video/5938656/12d4c57fc7991bf98685a64b524f2dd7
https://www.skoletube.dk/video/5938656/12d4c57fc7991bf98685a64b524f2dd7


  

Der har meldte sig en forældre fra OK afdelingen som har interesse i at deltage i 

bestyrelsesarbejdet – orientering og drøftelse. 

 

 

Anni har fået go til at invitere nyt medlem indenfor i bestyrelsen. 

 

9. Covid 19. 

Orientering om arbejdet i Hjørringskolen de seneste måneder – hvordan er nye 

retningslinjer og bekendtgørelser håndteret. 

 

Ledelsesteamet har løbende drøftelser omkring situationen. Vi kan på nuværende 
tidspunkt leve op til retningslinierne.  
Alle medarbejder arbejder mega godt med at få tingene til at fungere i dagligdagen. 
Forældrene mærker også medarbejdernes kæmpe indsats. 

 

10. Trafiksituationen ved OK afdelingen. 

Lene Hangaard orienterer om de seneste tiltag, og virkningen af disse. 

 

Orientering omkring trafikændringen ved OK afdelingen og den 
spørgeskemaundersøgelse der er lavet. 
Præcisering af hvor foældre skal holde, når de selv afleverer børn 
Mere belysning på området 
Besked til NT om at det ikke er taxaholdeplads - men Kiss and goodbye 

 

 

11. Orientering 

● Elever 

● Bestyrelse 

● Ledelsen 

 

 

 

 

12. EVT: 

 

Fysiske møder klokken 17.00 



  

Virtuelle møder klokken 16.30 

 

Anni Stilling 


